
Bilag 5: Input fra FOU i forlængelse af mødet den 21/3 2017

Hej med jer

I forlængelse af mødet i går resumeres en række indspark.

Som nævnt, er det vigtigt at der er tid nok til at gennemarbejde tankerne, da det er af stor betydning for 
hele kommunens foreningsliv, hvorfor der er behov for en dybtegående gennemgang og dialog om 
konsekvenserne. Vi nåede knap nok halvsvejs på gårsdagens møde og vil egentlig foreslå en yderligere 
seance.

Derudover er det vigtigt, at materialet taler til foreningerne og skal der være "foreningsvendt".

Vi mener, at det at aflyse fordelingsmøder er den forkerte vej at gå, dialogens vej bør være måden at 
åbne drøfte og håndterer udfordingerne om fordeling af faciliteterne. Vedlagt følger derfor udkast til 
denne struktur.

Endelig vil vi fremhæve, at materialet som skal være tilgængeligt på kommunens hjemmeside bør være 
enkelt og nemt at gå til for de frivillige.

Omkring indspark til retningslinier, bla.

 Periode for udnyttelse af faciliteterne bør være 1/8-30/6
 De tidligere besluttede grænser for betaling af stævner o.l. nemlig min. 10.000 kr. bør indgå
 Benævnelsen topfacilitet bl.a. Slagelse Stadion og Antvorskov Hallen her er vi ikke enige i (side 

2) at eks. SB&I ikke kan booke direkte til det bedste hold indenfor U17, U19 og senior og 
derudover er vi ej heller enige i at man skal kunne aflyse Antvorskov Hallen 15 gange på en 
sæson og ej heller det kan være op til flere dage. Dvs. eks. 15 x 5 dage!  Det skal specificeres - 
det bør vi også drøfte ! Hallen er jo bygget til idrætsudøvelse.

Ser frem til yderligere dialog omkring dette ;-)

Venlig hilsen / Best regards 

Jørn C. Nielsen


